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پيشخوان

سياسي

وضعيت آشفته بازار ارز به اندازه اي تاسف آور شده که از تحمل خارج 
است. با وجود آنکه حسن روحاني و مسوولان اقتصادي دولت بارها 
در سال گذشته به مردم قول دادند که اين شرايط احساسي است و به 
زودي کنترل خواهد شد، اما با کمال تاسف هيچ اتفاقي نيفتاد و بازار 
ارز همچنان دراختيار دستهاي پنهاني است که هر آنچه مي خواهند، 
بر سر اين آشفته بازار مي آورند. اما در اولين روزهاي سال نو و درست 
در اولين جلسه علني مجلس شوراي اسلامي، گراني ارز بهانه اي 
ش��د تا نمايندگان در قالب تذکر ش��فاهي و کتبي، ناتواني دولت در 

کنترل گراني و بازار را يادآور شوند.
بررسي نوسانات ارزي ���

در اولين جلسه مجلس شوراي اسلامي نادر قاضي پور نماينده اروميه 
در تذکر شفاهي خطاب به رييس مجلس گفت: آقاي لاريجاني؛ 
جلوي گراني ارز را بگيريد تا مش��کلات حاد اجتماعي، سياس��ي و 
امنيتي حاصل نشود. عضو کميسيون صنايع ومعادن مجلس شوراي 
اسلامي با بيان اينکه نبايد اجازه دهيم ريال ها به دلار تبديل شود، 
افزود: ادامه اين روند باعث ورشکستگي بانک ها خواهد شد. علي 
لاريجاني رييس مجلس شوراي اسلامي در پاسخ به اين تذکر گفت: 
بايد حساسيت لازمي در اين زمينه وجود داشته باشد، البته کميسيون 
اقتصادي مجلس نيز در اين زمينه مامور ش��ده و در اولين فرصت 
يعني دوش��نبه هفته جاري نشس��تي را با وزير اقتصاد و رئيس کل 
بانک مرکزي برگزار خواهد کرد.رئيس مجلس شوراي اسلامي با 
بيان اينکه بايد کميسيون اقتصادي گزارشي از نشست مذکور به 
صحن علني مجلس ارائه کند، افزود: ما نيز از مس��ئولان دعوت 
خواهيم کرد تا درخصوص علت گراني هاي ارز و نحوه کنترل آن 

به نمايندگان توضيح دهند.
رکورددار کاهش ارزش پول ملي  ���

در همين رابطه عضو کميسيون صنايع و معادن مجلس، گفت:در 
سال ۹۱ يارانه هر نفر ۴۵ دلار بوده اما در شرايط کنوني ۸ دلار پرداخت 
مي شود، نادر قاضي پور در گفت وگو با خانه ملت، در خصوص افزايش 
نرخ دلار و تاثير آن بر معيشت مردم، اظهار داشت: در سال ۹۱ به 
م��ردم در قال��ب هدفمندي يارانه ها ۴۵ دلار پرداخت مي کرديم اما 
در شرايط کنوني ۸ دلار پرداخت مي شود، درحالي که در سال ۹۱ 
به کارگران ماهيانه حدود 700دلار پرداخت مي ش��د، اما در حال 
حاضر زير 200 دلار پرداخت مي گردد.نماينده اروميه با بيان اينکه 
معيشت کارگران را چه کسي در نظر مي گيرد، گفت: در سال ۹۱ با 
وجود پرداخت ماهانه 700 دلار، کارگران براي تامين نياز خود دچار 
مشکل بودند اکنون با پرداخت دستمزد زير 200دلار صد در صد 
براي تامين نياز زندگي خود دچار مشکل هستند.عضو کميسيون 

صنايع و معادن مجلس ش��وراي اس��لامي با اش��اره به اينکه اعتقاد 
داريم اقتصاددانان ليبرال، کشور را به سوي نابودي مي برند، ادامه 
داد: از رئيس جمهور انتظار داريم هرچه س��ريع تر باند ليبرال هاي 
اقتص��ادي را از بدن��ه دول��ت جدا و بان��د توليدکنندگان را بر اقتصاد 
کشور حاکم کند، افرادي که توليد مي کنند و صنايع پايين دستي را 
در اختيار دارند و اشتغال ايراني را به وجود آورده و توليد ملي را مورد 
ارج قرارداده و کالاي ايراني را مطرح کرده اند.اين نماينده مجلس 
شوراي اسلامي با تاکيد بر اينکه در سال گذشته بين دويست و پنج 
کشور ايران رکورد دار کاهش ارزش پول ملي بود، عنوان کرد: تاريخ 
را بايد مطالعه کنيم ارزش پول ملي افغانستان با وجود جنگ داخلي 
و مشکلات اقتصادي کمتر از کشور ما کاهش پيدا کرده است، در 
س��ال۱۹۸0 ميلادي که اقتصاد ترکيه به دس��ت ليبرال ها افتاد هر 
3۵ لير ترکيه ۱ دلار بود که بعد از گذشت20 سال هر يک ميليون 
و ششصد و پنجاه هزار لير ۱ دلار شد.قاضي پور با بيان اينکه بعد از 
سقوط ليبرال ها در ترکيه اقتصاد اين کشور ساماندهي شد، تصريح 
کرد: از آقاي رئيس جمهور خواس��تاريم تا س��ريعا گروه اقتصادي و 
س��اختار آن را اصلاح کند و توليدکنندگان را به جاي واردکنندگان 

حاکم کند، همچنين اتاق بازرگاني تهران نيز تغييرات اساسي داشته 
باش��د زيرا واردات در اختيار آنها اس��ت و بيش��ترين مشکل را آنها در 
جامع��ه اقتص��ادي ايجاد مي کنند و معتقدند دلار 70 هزار ريالي به 
نفع جامعه است.عضو کميسيون صنايع و معادن مجلس شوراي 
اسلامي در پايان، خاطرنشان کرد: سياست کثيف آمريکا اين است 
که براي پايين کشيدن دولت ها ارزش پول ملي آن کشور را کاهش 
مي دهد که دولت آلنده کشور شيلي يک نمونه براي اين اقدامات 

آمريکا محسوب مي شود.
سوال از رييس جمهور ���

در همين رابطه عضو کميسيون آموزش و تحقيقات مجلس شوراي 
اسلامي از جمع آوري بيش از ۱00 امضا براي سوال از رئيس جمهور 
در مجلس خبر داد.جبار کوچکي نژاد نماينده رشت در گفت وگو با 
ميزان، از جمع آوري بيش از ۱00 امضا براي سوال از رئيس جمهور در 
مجلس خبر داد.وي افزود: آشفتگي بازار ارز آسيب جدي به اقتصاد 
کشور وارد کرده است و بر اساس اين موضوع بيش از ۱00 نماينده 
نامه سوال از رئيس جمهور را امضا کرده و نهايتاً اين نامه تحويل هيئت 
رئيسه مجلس خواهد شد.کوچکي نژاد با اشاره به محتواي سوالات 

تدوين ش��ده از رئيس جمهور گفت: آش��فتگي بازار ارز، مشکلات 
موسسات مالي و اعتباري، بيکاري جوانان و رکود اقتصادي از جمله 

عناوين طرح سوال از رئيس جمهور در سال ۹7 است.
محتکران اربيل و استانبول ���

نکته اي که همواره وجود دارد، پروژه دستهاي پنهان است. بدين 
معنا که هرگاه با مشکلي رو به رو مي شويم، به جاي آنکه به مساله 
اصلي بپردازيم، از دس��تهاي پنهاني خبر مي دهيم که توانس��ته اند 
براي اقتصاد کشورمان مشکل آفريني کنند. گراني ارز هم از اين 
قاعده جدا نبوده و همواره بنابر ادعاي مسوولان، افرادي همچون 
جمشيد بسم ا... توانسته اند بازار ارز کشورمان را آشفته کنند و براي 
ارز قيمت تعيين کنند. در اين رابطه مشاور فرهنگي رييس جمهور 
براي ارزان شدن نرخ ارز پيشنهاد جالب توجه و البته سوال برانگيزي 
داد . حسام الدين آشنا نوشت: ارز ارزان مي شود اما نه با مماشات با 

محتکران جسوراسکناس و قاچاقچيان قهار اربيل و استانبول.
ارائه گزارش هاي کليشه اي  ���

از سوي ديگر يک عضو کميسيون اقتصادي مجلس گفت: اينکه 
مديران بانک مرکزي بخواهند به ارائه گزارش کليشه اي در خصوص 
وضعيت بازار ارز بسنده کنند، غيرقابل قبول است چرا که بازار در حال 
حاضر با چالش جدي روبرو شده است. شهاب نادري در گفت  و گو با 
خانه ملت، در خصوص وضعيت بازار ارز در گفت: متاسفانه علي رغم 
اينکه کميسيون اقتصادي مجلس از ماه ها قبل در خصوص نوسانات 
بازار ارز به مسئولان ذي ربط هشدار مي دهد، اما اقدام موثري براي 
مديريت بازار صورت نگرفت. عضو کميسيون اقتصادي ادامه داد: 
يکي از لازمه هاي حمايت از بخش توليد و کالاهاي ايراني، ايجاد 
ثبات در بازار ارز است، اما متاسفانه در ابتداي سال ۹7 قيمت دلار 
در ادامه روند صعودي به بيش از ۵ هزار تومان رسيد و اين وضعيت 
نامناسب، بعد از تعطيلات نوروز ادامه پيدا کرد.نماينده پاوه ادامه داد: 
بخش توليد با اين وضعيت بازار ارز با چالش هاي بيش��تري روبرو 
مي شود و علاوه بر آن قيمت کالاها و خدمات بيشتر گران مي شود.

نادري با انتقاد از کاهش شديد قدرت پول ملي، تصريح کرد: بانک 
مرکزي بايد به اين وضعيت نابسامان در بازار ارز خاتمه دهد، چراکه 
در چند ماه گذشته اقدام عملي براي مهار گراني غيرمنطقي دلار 
دلار انجام نش��د و تيم اقتصادي دولت دوازدهم، بايد پاس��خگوي 
وضعيت موجود در بازار باشد، چرا که اگر قيمت دلار حتي براساس 
ن��رخ ت��ورم ني��ز افزايش مي يافت بايد قيمت اين ارز نهايتا به حدود 
۴۴00 تومان مي رسيد.وي ادامه داد: آنچه مشخص است بخشي از 
افزايش قيمت دلار حبابي است، بنابراين بايد اين حباب با اقدامات 

اقتصادي از بين برود.

سوال از رييس جمهور در سال ۹۷ کليد خورد؛

انتقاد مجلس از آشفته بازار ارز

افزايش غيرقانوني حقوق برخي دولتي ها پول هاي بادآورده عربي نجات بخش اقتصاد آمريکاتفحص هاي بلاتکليف از عملکرد دولت دهم 

عضو کميس��يون امني��ت ملي مجلس 
گفت: قوه قضاييه بايد حداکثر 3 ماه در 
خصوص پرونده هاي تحقيق و تفحص 
حک��م ص��ادر کند اما از مجلس هش��تم 
تفحص هايي به قوه قضاييه ارسال شده 

که تاکنون هيچ اقدامي براي تعيين تکليف آن ها صورت نگرفته 
است. به گزارش خانه ملت، مصطفي کواکبيان در تذکري شفاهي 
گف��ت: در خص��وص عملکرد دولت دهم تحقيق و تفحص هاي 
بس��ياري به قوه قضائيه ارس��ال شد اما اقدامي صورت نگرفت به 
طور حتم اگر قوه قضائيه اقداماتي را انجام مي داد امروز رئيس اين 
دولت مدعي نبود.کواکبيان افزود: به طور قطع اگر اصلاح طلبان 
يا آقاي خاتمي يک دهم س��خنان ساختارش��کنانه احمدي نژاد را 

مطرح مي کرند، قوه قضاييه و برخوردهاي آن تفاوت داشت.

عضو فراکس��يون ولايي مجلس با اشاره 
ب��ه اينک��ه تهديد کش��ورها ب��ه نابودي 
سياس��ت آمريکا در قرن 2۱ اس��ت گفت: 
آمريکايي هاي با بهره گيري از ابزارهاي 
مختلف مانند استفاده از پول هاي بادآورده 

عربي مي خواهند چرخه اقتصادي شان را فعال نگه دارند. محمدجواد 
ابطحي در گفتگو با خانه ملت با اشاره به اينکه بسياري از زيرساخت ها 
و بنيان هاي اقتصادي عربستان و ساير کشورهاي عربي آمريکايي 
است لذا اگر ايالات متحده را همراهي نکنند فلج خواهند شد گفت: 
بيان تهديد علني کشورهاي عربي از سوي ترامپ به دليل درگيري 
با مسائل ناگوار اقتصادي در آمريکا است.وي ادامه داد: ايالات متحده 
در رقابت با اقتصادهاي نوظهور مانند چين و هند است و نمي خواهند 

عرصه را از دست بدهد.

 نماينده محلات در مجلس گفت:مجلس 
افزاي��ش حقوق ها را به صورت پلکاني و 
نزول��ي تصوي��ب کرد درصد و 2 ميليون، 
20 درص��د افزاي��ش يابند ام��ا اکنون در 
ابتداي س��ال در حال��ي که هنوز مرکب 

قانونگذاري خش��ک نش��ده است مسئولان اينچنين قانون را دور 
مي زنند. به گزارش خانه ملت، عليرضا سليمي گفت: آقاي حجتي 
وزير کشاورزي به معاون اول رئيس جمهور نامه رسمي فرستاده و 
در شوراي حقوق و دستمزد برخي از حقوق ها به صورت غيرقانوني 
از 3۵ تا ۵0 درصد افزايش پيدا کرده است.سليمي با تأکيد بر اينکه 
افزايش حقوق ها بيش از آنچه که مجلس تصويب کرده غيرقانوني 
است، گفت: مجلس و ديوان عدالت بايد نقش قانوني نظارتي خود 

را به درستي ايفا کنند.

سخنگوي پيشين وزارت امور خارجه گفت: در صورت 
خ��روج آمريکا از برجام دس��ت م��ا در زمينه مختلف 
هس��ته اي ب��از خواهد ش��د و هيچ دليل��ي براي ادامه 
محدوديت هاي خودخواس��ته وجود ندارد.حميد رضا 
آصف��ي در گف��ت وگ��و با ايرنا درب��اره احتمال خروج 
آمريکا از برجام گفت: ترامپ مواضع متفاوت و بعضا 
متضادي از خود بروز مي دهد، از جمله در مورد ديوار 

مکزيک شاهد اين موضوع بوديم.
وي اف��زود: ب��ا توج��ه ب��ه تغييرات کابين��ه ترامپ و 
حضور افراد تندرو در آن، ش��اهد سرس��ختي رييس 
جمهوري آمريکا در مورد توافق برجام هستيم.سفير 
پيشين ايران در امارات ادامه داد: نکته اي که در اين 
موض��وع حائز اهميت اس��ت قائل نب��ودن ترامپ به 
نظرات مش��ورتي اس��ت. او عصبي مي شود و در عين 
حال آدمي تک رو است، مثل همه آدم هاي کم عقل 
فکر مي کند و احساس مي کند همه چيز را مي فهمد. 
آصف��ي تاکي��د کرد: از طرف��ي، ترامپ جهت دهي و 

مشورت تيمي که در اطراف او مشغول فعاليت هستند 
را نيز دنبال نمي کند.س��فير پيش��ين ايران در فرانسه 
ب��ا بيان اينکه قرار اس��ت م��رکل صدراعظم آلمان و 
مکرون رييس جمهوري فرانسه براي موضوع برجام 
به آمريکا س��فر کنند، ادامه داد: اين نش��ان مي دهد 
اروپايي ها در چند لايه در حال فعاليت هس��تند. وي 
ب��ه تح��ولات جهاني و ش��کل گيري گفت وگوها در 
سطوح مختلف از جمله حوادث سوريه و اوکراين اشاره 
کرد و گفت: در ارتباط با سوريه دست غرب در حال 
حاضر بسيار پايين است و تلاش خود را در اين زمينه 
مي کند، از طرفي گفت گوهايي بين روسيه و آمريکا 
درباره موضوع اوکراين در حال ش��کل گيري اس��ت.

سخنگوي پيشين وزارت امور خارجه اضافه کرد: سفر 
وزير خارجه فرانسه به ايران و سرزمين هاي اشغالي 
ني��ز جزو همين تحولات اس��ت؛ هم��ه اين اتفاقات 
وقتي بر روي کاغذ پياده مي شود، نمي توان از آن چيز 

مشخصي را در مورد برجام استنباط کرد. 

اهميت خروج آمريکا از برجام براي ايران
عضو هيأت رئيسه کميسيون قضايي و حقوقي مجلس با 
بيان اينکه کساني که پست و مقامي دارند نبايد ارزش ها 
را ناديده بگيرند، گفت: اين افراد نبايد نقش اپوزيسيون 
را بازي کرده و پل هاي پشت سر خود را خراب کنند. به 
گزارش خانه ملت؛ يحيي کمالي پور در نطق ميان دستور 
خود با اشاره به نامگذاري امسال تحت عنوان »حمايت 
از کالاي ايراني« از سوي مقام معظم رهبري گفت: قطعا 
قواي کشور و مسئولان تکليف دارند که با برنامه ريزي 
و حمايت از علمي و عملي از کالاهاي داخلي را صورت 
داده و زمينه تحقق منويات مقام معظم رهبري را فراهم 
کنند. نماينده جيرفت و عنبرآباد با اشاره به دخالت هاي 
ضدايران��ي آمري��کا در طول تاريخ بعد از پيروزي انقلاب 
اسلامي، عنوان کرد: تجربه نشان داده دشمني با ملت 
ايران سياست راهبردي آمريکا است که با تغيير ساکنان 
کاخ سفيد اين سياست تغيير نمي کند و در مقاطع مختلف با 
شيوه ها و ترفندهاي خاص عمل کردند و سياست اصولي 
جمهوري اسلامي ايران در منطقه حمايت از صلح و ثبات و 
مقابله با اقدامات بي ثبات کننده و تفرقه افکنانه براي ايجاد 

تنش و تفرقه در منطقه است که نمي توان نقش سردار 
س��رافراز سپاه اسلام، سردار سليماني و نيروهاي مدافع 
حرم را از نظر دور داش��ت. وي با اش��اره به شرايط فضاي 
مجازي در کشور، اظهار داشت: فضاي مجازي عرصه اي 
براي طرح مسائلي براي به چالش کشيدن اصول نظام و 
شخصيت هاي مطرح کشور ايجاد کرده که جاي تأسف 
دارد، کساني که از برکات اين نظام و نعمت ارزشمند خون 
شهدا و اين ملت به مناصبي رسيده است امروز با ناديده 
گرفتن آن همه ارزش ها نقش اپوزيسيون را بازي کرده و 

همه پل هاي پشت سر خود را خراب مي کنند. 

وزير اطلاعات گفت: اگر در جامعه احساس امنيت نباشد، خير و برکتي نخواهد ديد 
و اين امنيت بايد همراه با نشاط و سرور باشد.

به گزارش ايسنا، حجت الاسلام سيدمحمود علوي در ديداري با اصحاب رسانه با 
اشاره به نامگذاري سال توسط مقام معظم رهبري )مدظله العالي(، ابراز اميدواري کرد 
اين سال سالي سرشار از خير و برکت و سراسر شور و نشاط و سرور براي همه ملت 
باشد. وزير اطلاعات از وزير ارشاد با اشاره به آيات و احاديث مرتبط با هدف خداوند 
از بعثت انبياء الهي و بناي کعبه براي مردم گفت: در اسلام حکومت نيز براي مردم 

شکل مي گيرد و بايد به واسطه آن حقوق مردم احقاق شود.
علوي با بيان اينکه حقوق الهي قابل بخشش است اما حق الناس طبق موازين شرع 
قابل اغماض و گذشت نيست و بايد جبران شود افزود: کرامت مردم که خمير مايه 
انسانيت است بايد حفظ شود. وزير اطلاعات قدرت حاصل از مسئوليت و اموال را امانت 
خداوند دانست و گفت: امکانات مادي و معنوي بايد در راه خدمت به مردم بکارگيري 
شود تا آخرت انسان تضمين شود.  علوي افزود: تمکن رسانه اي يک نوع امتحان 
الهي براي مسئولان و مديران است و در جامعه ايماني رسانه نبايد لجام گسيخته 

باشد و اسلام انتظار دارد تا تقواي رسانه اي را رعايت کنيم؛ چرا که با دروغ و اتهام 
به نتيجه نمي رسيم. وزير اطلاعات دروغ، تهمت، پرده دري و افشاي سّر ديگران را 
مخالف موازين شرع مبين اسلام دانست و گفت: راه موفقيت در دنيا و آخرت رعايت 
ارزش هاي اخلاقي است.  علوي پيامبر اعظم )ص( را سمبل اخلاق دانست که در 
طول 23 سال امت اسلامي را به قدرت برتر جهان تبديل کرد و خداوند ويژگي برتر آن 
حضرت را اخلاق نيکو معرفي کرد. وزير اطلاعات با بيان اينکه فعاليت هاي رسانه اي 
بايد در چارچوب اخلاق باشد گفت: متأسفانه در ساليان اخير اخلاق جامعه آسيب 
ديده است و رسانه ها در ترميم آن بايد پيشگام شوند. علوي ارائه مسائل نادرست به 
جامعه را براي مردم سّم مهلک دانست و افزود: رسانه ها بايد در ارائه مطالب صحّت 
را اصل قرار دهند؛ چرا که ارائه خوراک مسموم به جامعه خيانت است. وزير اطلاعات 
گفت: مردم از نظر اسلام حق داشتن امنيت جاني، مالي و اقتصادي آبرو و حيثيت 
دارند و اگر رسانه اي به آبروي شخصي تعدّي کرد بايد از او دفاع کنيم و بهشت را 
بدست آوريم.  علوي خاطرنشان کرد: بر اساس آموزه هاي ديني حتي به افراد کافر 

هم نبايد ناسزا گفت؛ چرا که بد زباني در جامعه گسترش مي يابد.

اپوزيسيون هايي که پل ها را خراب می کنند

وزير اطلاعات: جامعه بدون امنيت، خير و برکت نخواهد ديد

استعفای جهانگیری از دولت مطرح نیست
سخنگوي حزب کارگزاران سازندگي با بيان اينکه دولت روحاني، 
دولت همه اصلاح طلبان است، خاطرنشان کرد: نه به مصلحت آقاي 
روحاني و نه به مصلحت اصلاح طلبان و نه به مصلحت اصلاح طلبان 
و نه به مصلحت کشور است که آقاي جهانگيري از دولت جدا شوند.

حسين مرعشي در گفت وگو با ايلنا، درباره شايعه استعفاي اسحاق 
جهانگيري از سمت معاون اولي رياست جمهوري گفت: استعفاي 
آقاي جهانگيري از دولت مطرح نيست. ايشان نمي خواهند از دولت 
استعفا بدهند و قصدي هم براي شهردار شدن ندارند.وي در پاسخ 
به اين که برخي ش��واهد از گلايه و ناراحتي جهانگيري نس��بت به 
عملکرد سيد محمود واعظي حکايت مي کند، اظهار داشت: چنين 
چيزي وجود ندارد و نبايد آن را مطرح کرد. نماينده کرمان در پاسخ 
به اين که برخي از اصلاح طلبان مي گويند اسحاق جهانگيري بايد 
هر چه زودتر از دولت استعفا بدهد؛ ارزيابي شما نسبت به اين مسئله 
چيست؟  تصريح کرد: تحليلي که مبتني بر استعفاي آقاي جهانگيري 
و خروج ايشان از دولت است را غلط مي دانم. آقاي جهانگيري بايد 

در دولت باقي بماند و به آقاي روحاني کمک کند.

انتقال پول هاي قاچاق در قالب شمش طلا
مستشار دادگاه تجديدنظر نظامي استان کردستان با تاکيد بر ضرورت 
اس��تفاده از ش��يوه هاي نوين در کش��ف جرم قاچاق گفت: پول هاي 
معاملات به صورت کارت به کارت به حساب ها واريز نمي شود بلکه 
در قالب پول نقد و يا شمش طلا است.مهدي صنعتي در گفتگو با 
ميزان، با بيان آماري از ميزان محموله هاي کشف شده نسبت به کل 
کالايي که به کشور قاچاق مي شود، اظهار کرد: طبق آماري که از 
زبان رئيس سابق سازمان تعزيرات حکومتي بيان شده، ۹۸ درصد 
محموله هاي قاچاق کش��ف نمي ش��وند و از 2 درصد محموله هاي 
کشف شده نيز ۹7 درصد مربوط به پرونده هاي کوچک و فقط 3 درصد 
از آن مربوط به پرونده هاي ملي و کلان است که اين آمار بيان کننده 
يک واقعيت تلخ است.وي شيوه هاي قاچاقچيان در گذشته و حال را 
مورد بررسي قرار داد و گفت: پول هاي معاملات به صورت کارت به 
کارت به حساب ها واريز نمي شود بلکه در قالب پول نقد و يا شمش 
طلا است.مستشار دادگاه تجديدنظر نظامي استان کردستان، چند 
پيش��نهاد براي افزايش مجازات قاچاقچيان و مأموريني که با اين 
افراد تباني مي کنند، ارائه و تصريح کرد: در رابطه با قاچاقچيان بايد 
گفت: مي توان چند مجازات را اعمال کرد مثلًا تبعيد در جرايم درجه 
۶ و بالاتر و از مجازات هاي تکميلي مانند منع اشتغال در نقطه معين 
و مح��روم کردن از تأسيس��ات قانون��ي مثل تعليق مجازات، آزادي 

مشروط، اشتغال به کار و... مي توان براي مأموران استفاده کرد.

تکرار ادعاي واشنگتن علیه ايران و حزب ا... 
رئيس جمه��وري آمري��کا در بياني��ه اي، که به زعم خود در تمجيد از 
عملکرد دولت لبنان در برقراري ثبات در اين کشور است، بار ديگر 
ادعاهاي بي اساسي عليه ايران مطرح کرد.به گزارش ايلنا به نقل از 
نووستي، »دونالد ترامپ« با صدور بيانيه اي، از دولت لبنان به خاطر 
تقويت امنيت و اقتصاد در کش��ور تمجيد کرد و اظهار داش��ت که 
واشنگتن به روابط با لبنان مفتخر است و از دولت اين کشور حمايت 
مي کند.اين بيانيه همزمان با پايان نشست گروه بين المللي حمايت 
از لبنان که در پاريس برگزار ش��د، صادر ش��ده اس��ت. در اين نشست 
به دولت لبنان وعده هايي براي س��رمايه گذاري مش��روط به ارزش 
۱۱ ميليارد دلار داده شده است.ترامپ در اين بيانيه، با مطرح کردن 
ادعاهايي بي اس��اس عليه ايران و »حزب ا...« لبنان، اظهار داش��ت: 
»لبنان کش��وري اس��ت که با چالش هاي بي حد و حس��ابي از جمله 
گسيل بي سابقه آوارگان، تاثير مخرب ايران و حزب ا...، مواجه است 
ولي از دستاوردهاي اين کنفرانس، همان طور که مشاهده کرديم اين 
است که لبنان همچنين کشوري با امکانات گسترده و دوستاني بسيار 
است.«در اين بيانيه آمده است، لبنان، تحت رهبري »سعد الحريري« 

نخست وزير اين چالش هاي مهم را پشت سر مي گذارد.

جزيیات حمله مسلحانه منافقان در اهواز
فرزند آيت ا... عباس کعبي، نماينده خوزس��تان در مجلس خبرگان 
رهبري، جزييات حمله مسلحانه منافقان به مرکز علمي فرهنگي امام 
حسين )ع( در اهواز را تشريح کرد. به گزارش ايسنا حجت الاسلام 
محمد کعبي اظهار کرد: يک ش��بکه منتس��ب به منافقان با پخش 
تصاوي��ري از فعاليت ه��اي اي��ن مرکز تلويحاً م��ا را تهديد کرد.وي 
ادامه داد: س��رانجام در س��اعت ۱2:20 نيمه ش��ب، مرکز مورد حمله 
مس��لحانه قرار گرفت و تيراندازي ش��ديدي به مرکز شد. آن شبکه 
منتس��ب به منافقان نيز پس از اين اقدام با انتش��ار کليپ، مسئوليت 
اين حمله را بر عهده گرفتند. کعبي بيان کرد: خوشبختانه اين حمله 
مسلحانه خسارت جاني نداشته اما خسارت هاي مالي در پي داشته 
است. اين شبکه سعي داشت که القا کند به مرکزي نظامي زير نظر 
سپاه پاسداران حمله کرده، در صورتي که مرکز علمي فرهنگي امام 
حس��ين)ع( به هيچ وجه پايگاه نظامي نيس��ت بلکه زير نظر آيت ا... 

کعبي فعاليت مي کند.

توضیحات ديدار هاشمي با رهبري
رئيس شوراي شهر تهران در مورد شايعات منتشر شده مبني بر ديدار 
وي با رهبر معظم انقلاب توضيحاتي را ارائه کرد.محسن هاشمي در 
گفت وگو با ايس��نا، در مورد ش��ايعات منتش��ر شده در مورد ديدار وي 
با مقام معظم رهبري گفت: ديدار بنده نيز با رهبر معظم انقلاب در 
س��ال گذش��ته در رابطه با آثار و خاطرات آيت ا... هاشمي رفسنجاني 
صورت گرفته و ما نظرات و ديدگاه هاي ايشان را جويا شديم تا مانند 
زمان حيات آيت ا... هاشمي رفس��نجاني که انتش��ار آثار و خاطراتش 
با مشورت مقام معظم رهبري بوده است، اين روند ادامه يابد.وي با 
بيان اينکه ايشان نيز ضمن ابراز لطف و ياد خاطرات گذشته فرمودند 
که به پاس رفاقت ۶0 ساله هر نيمه شب قبل از نماز صبح براي آيت 
ا... هاشمي رفسنجاني نماز و دعاي خير دارند، اظهار کرد: از فعالان 
رسانه اي و مجازي مي خواهم که از شايعه پردازي و انتشار اخبار بي 

اساس در اين موضوع خودداري کنند.

سيستم مديريت يکپارچه/کد10/25/00/ف

آگهي تجديد مناقصه عمومي  دو مرحله اي
نوبت  اول )شماره 1/ الف ج/۹۷(      

 Q3/Q۱-۱۶0 با نس��بت  Cش�رکت آب و فاض�لاب اس�تان البرزدرنظ��ر دارد ۸7۱۵دس��تگاه کنت��ور آب توربين��ی مولت��ی ج��ت نيمه خش��ک مع��ادل کلاس 
 در س��ايزهای ۱و۱/2 اينچ همراه با مهره و ماس��وره و ۶0۱0 عدد بازو کنتور با مهره و واش��ردر س��ايزهای مختلف را از طريق مناقصه عمومي از مناقصه گران واجد ش��رايط 

خريداری نمايد.
مدت تحويل: از تاريخ انعقاد قرارداد به مدت ۶)شش( ماه تعيين می گردد.

مبلغ تضمين شرکت در مناقصه: 3۵۱/272/000 ريال به صورت واريز نقدي به حساب شرکت، چک بانکي تضمين شده و يا ضمانتنامه بانکی مي باشد.
مهلت تحويل اسناد مناقصه:تا پايان وقت اداري روز دوشنبه مورخ ۹7/2/۱0 و محل تحويل اسناد اداره دبير خانه شرکت آب و فاضلاب استان البرز مي باشد.

تاريخ بازگشايي پاکات:ساعت ۱۴ روز سه شنبه مورخ۹7/2/۱۱ خواهد بود.
داوطلبان مي توانند به منظور دريافت اس��ناد مناقصه از تاريخ ۱/20/ ۹7 تا پايان وقت اداری روز دوش��نبه مورخ ۱/27/ ۹7 با در دس��ت داش��تن معرفي نامه به اداره  دبيرخانه 

شرکت آب و فاضلاب استان البرز واقع در کرج-انتهاي بلوار شهيد چمران-ساختمان شماره يک مراجعه نمايند. تلفن تماس 02۶-322۴۴7۹۶
هزينه درج آگهي به عهده برنده مناقصه مي باشد.ساير اطلاعات و جزئيات مربوط در اسناد مناقصه مندرج است.

جهت کسب اطلاعات بيشتر به سايت پايگاه ملي اطلاع رساني مناقصات،به آدرس)iets.mporg.ir( مراجعه نماييد.
شرکت آب و فاضلاب استان البرز)سهامي خاص(پذيراي انتقادها و پيشنهادهاي شهروندان از طريق سامانه پيام کوتاه 30007۱22 هستيم.

دبير ش��وراي نگهبان با اش��اره به تدبير مقام معظم 
رهبري در نام گذاري سال ها گفت: شعارهاي هر سال 

مقام معظم رهبري معنادار و حساب شده است.
ب��ه گزارش ايس��نا، آيت ا... جنت��ي در ديدار نوروزي 
مديران و کارکنان شوراي نگهبان با اشاره به اينکه 
همه بايد در حفظ نعمت انقلاب تلاش کنند، اظهار 
داشت: ايمان، عقيده و ولايت فقيه بود که اين نظام 
را س��رپا کرد و اگر همين ها ضربه بخورد نظام هم 
ضرب��ه خواه��د خورد؛ يعني نقط��ه موفقيت همان 

نقطه شکس��ت اس��ت. وي با اشاره به اينکه دشمن 
خارج��ي و داخلي هم��واره در صدد تضعيف ولايت 
فقيه است، گفت: برخي هر چه در توان دارند به کار 
مي بندند تا ولايت فقيه را تضعيف کنند. اين قدرت 
اگر تضعيف شود ستون پرقدرت انقلاب مي خوابد و 
چيزي نمي تواند جاي آن را پر کند. ولايت فقيه خيمه 
انقلاب را حفظ کرده و تضعيف کنندگان ولايت فقيه 
خائنان به کش��ور، نظام و مردم هستند.دبير شوراي 
نگهبان با اشاره به سخنراني هاي مقام معظم رهبري 

مخصوصاً سخنان ابتداي سال ايشان، افزود: من به 
ايشان عرض کردم اين سخنراني هاي شما از بهترين 
عبادات است. ايشان به خوبي همه  مشکلات و مسائل 
کشور را متوجه شده و براي آن راه حل هاي مقتضي 
در نظ��ر مي گيرن��د. همين موضوع اقتصاد مقاومتي 
که مي تواند راه گشاي بسياري از مشکلات در حال 
حاضر باشد، نشان از هوش بالا و رصد دقيق ايشان 
از مشکلات است. هر چند که متأسفانه به اندازه کافي 
مورد توجه متوليان امر قرار نگرفته است. جنتي با اشاره 
به تدبير مقام معظم رهبري در نام گذاري س��ال ها 
گفت: شعارهاي هر سال مقام معظم رهبري معنادار 
و حس��اب ش��ده است. اگر به همين شعار امسال که 
»حمايت از کالاي ايراني« است عمل شود چه تأثير 

شگرفي مي تواند در اقتصاد کشور داشته باشد.
وي با اعلام اينکه دولت استفاده از کالاهاي ايراني را از 
خود شروع کند، اظهار داشت: دولت از اجناس خارجي 
که مشابه داخلي دارد استفاده نکند و جلوي ورود آن به 

کشور را هم بگيرد تا توليد داخل رونق بگيرد.
جنت��ي ادام��ه داد: من از مردم ش��ريف کش��ورمان 
مي خواهم که با مصرف کالاي ايراني به رونق اقتصاد 

کشور خودشان کمک کنند.
دبير شوراي نگهبان با انتقاد از سيل قاچاق به کشور 
گفت: چرا دروازه ها اينقدر باز است؛ چرا اين همه لباس 
و پوش��اک و وس��ايل منزل از چين و ترکيه به کشور 
قاچاق مي ش��ود. متأس��فانه بعضي از اين کالاهاي 

قاچاق از مبادي گمرک هم وارد مي شود.

جنتي افزود: مردم بايد از دولت، وزراء و مس��ئولين 
طلبکاري کنند و بگويند چرا توليد خوابيده اس��ت؟ 
چرا اين همه بيکاري وجود دارد. اگر سرمايه ها به کار 
بيافتد بيکاري هم برطرف مي شود. کساني هستند 
که مي توانند جلوي قاچاق را بگيرند اما به ايش��ان 

مجال داده نمي شود.

چرا دروازه ها اينقدر باز است؟
 انتقاد آيت ا... جنتي از واردات بي رويه


